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Dato: Torsdag den 19. januar 2017 
Sted: Lalandia Billund 
Deltagere: John Bünger, Jannic Mikkelsen, Claus Fenger, Boje Henriksen 
Afbud: Susanne Hedegaard Presthi, Hanne Hundahl, Kristine Klejnstrup 
Ordstyrer: John Bünger 
Referent: John Bünger 
  
Dagsorden 
  
1.       Referater Det evige emne, pga de mange afbud udsættes dette punkt. Men tanken om at få skrevet ref med det 
samme og godkendt inden vi går skal løses. 
 
2.      Landing page Boje fremlagde at processen gik lidt langsomt. Et bud lå klar, men nr. to havde det svært med at 
blive færdige. Boje lovede at ligge pres og John ville samtidig sparre på løsninger så tilbuddene var 
sammenlignelige. 
  
3.      Opkrævning af nye huse – indmeldelses betalingen Punktet blev drøftet og John vil kontakte de nye medlemmer og forklare situationen hvor hvorledes 
denne kan tackles, evt. ved at samle dem alle. 
 
4.       Lego Securitas Den nye aftale var indgået af Kristine og Boje skal være opmærksom på den store besparelse som 
dette vil give i budgettet. 
 
5.       Forsikring fremadrettet  Bestyrelsen vil sætte fokus på dette, og gøre klar til at evaluere den nye aftale til august. 
 
6       Generalforsamling Lalandia har meddelt at de vil holde info møde forud for vor generalforsamling. 
Dirigent undersøges af John 
Opgave til næste gang – indkaldelse – beretning – budget og regnskab 
Diskussion omkring nedsættelse af medlemskontingent. 
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7.       Opgaver vi skal have fat i Elgiganten – hårde hvidevare – Kristine får opgaven på næste bestyrelsesmøde 
Miljøstationer – problemstilling omkring løsningsversionen, John skriver til Jan 
Harrit for at få en dialog om dette. Nærværende løsning kan ikke accepteres som 
fremlagt. 
 
8.       Plan 2027 Udsættes, den nye bestyrelses opgave. 
 
 
Næste møde er d. 01 marts 2017  
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